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Protokół Nr XLIII/18 
 

z obrad XLIII  sesji Rady Miasta Siemiatycze, 
która odbyła się w sali  Siemiatyckiego Ośrodka Kultury  

w dniu 25 kwietnia 2018 roku 
 

 

Obrady XLIII sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 13:00, zakończyły 
zaś o godzinie 14:20. 

W obradach XLIII sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 13, według załączonej do 
protokołu listy obecności (Załącznik Nr 1). 

Radni obecni na XLIII sesji: 

1. Marek Bogucki 
2. Rafał Burakowski 
3. Melania Grygoruk  
4. Jan Hyndza 
5. Jerzy Korowicki 
6. Antoni Kosieradzki 
7. Walentyna Kożuchowska 
8. Paweł Onieszczuk 
9. Jerzy Roszczenko 
10. Łukasz Rybałtowski 
11. Igor Śnieżko 
12. Agnieszka Monika Zalewska 
13. Roman Zdrojewski 

 
 

 
Radni nieobecni na XLIII sesji: 

1. Witold Berski 
2. Katarzyna Jarocka 

 
 
W obradach XLIII sesji Rady Miasta Siemiatycze uczestniczyli także: 

1) Piotr Siniakowicz – Burmistrz Miasta 
2) Henryk Czmut – Zastępca Burmistrza  
3) Elżbieta Boguszewska – Skarbnik Miasta 
4) Elżbieta Rakszawa – Sekretarz Miasta 

Do punktu 1 – otwarcie obrad. 
 
Obrady XLIII sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 25 kwietnia 2018 r. otworzyła 
Przewodnicząca Rady Miasta – Agnieszka Monika Zalewska, która na wstępie powitała 
wszystkich przybyłych na XLIII sesję Rady Miasta.  
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Do punktu 2 – przyjęcie porządku obrad. 
 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad radni otrzymali łącznie z 
materiałami na sesję (Załącznik Nr 2).  

Przewodnicząca Rady powiedziała, że na komisji została omówiona uchwała, którą chciałaby 
wprowadzić do porządku obrad, jest to uchwała zmieniająca uchwalę w sprawie wysokości 
stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. Przewodnicząca Rady zaproponowała wprowadzenie 
uchwały do pkt 14 porządku obrad, pozostałe punkty uległyby przesunięciu. Przewodnicząca 
Rady zapytała, kto jest za wprowadzeniem uchwały do porządku obrad, na 13 radnych 
biorących udział w obradach XLIII sesji, w głosowaniu udział wzięło 13 radnych, za 
przyjęciem zmiany głosowało 13 radnych. Zmiana porządku obrad został przyjęty 
jednogłośnie 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad po 
wprowadzonych zmianach XLIII sesji, na 13 radnych biorących udział w obradach XLII sesji, 
w głosowaniu udział wzięło 13 radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 
13 radnych. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przyjęty porządek obrad XLIII sesji przedstawia się następująco: 

1) otwarcie obrad, 

2) przyjęcie porządku obrad, 

3) przyjęcie protokołu z obrad  XLII sesji Rady Miasta, 

4) sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami, 

5) interpelacje i zapytania radnych, 

6) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej miasta 
Siemiatycze, 

7) podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Siemiatycze w 2018 roku, 

8) podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w 
zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla 
bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części, 
na terenie Miasta Siemiatycze, 

9) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2018 r., 

10)  podjęcie uchwały w sprawie określenia jednostek budżetowych Miasta Siemiatycze 
gromadzących dochody na wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych dochodów 
i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego, 
dokonywania zmian w tym planie i ich zatwierdzania, 

11)  przedstawienie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Miasta Siemiatycze z 
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w 2017 roku, 
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12)  podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2018 na terenie Miasta 
Siemiatycze oraz określenia sezonu kąpielowego, 

13)  podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu korzystania ze Skweru przy 
Placu Jana Pawła II w Siemiatyczach, 

14) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  wysokości stawek opłat za zajęcie 
pasa drogowego, 

15) odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych, 

16)  wolne wnioski, 

17)  zakończenie obrad. 

 
Do punktu 3 – Przyjęcie protokołu z obrad XLII sesji Rady Miasta. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała radnych, że protokół z  XLII sesji Rady Miasta 
wyłożony jest na stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad sesji nie wpłyną do niego uwagi 
i poprawki to uzna się go za przyjęty. 
 

Do punktu 4 – sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie z pracy między sesjami. Sprawozdanie stanowi 
Załącznik  Nr  3 do niniejszego protokołu. 

 

Do punktu 5 - interpelacje i zapytania radnych. 

Radni zgłosili następujące interpelacje: 

- Radny Korowicki powiedział, że mieszkańcy kolonii Słowiczyn proszą o wykonanie 
wodociągu miejskiego, pytają też czy jest szansa na doprowadzenie kanalizacji i gazu? 

- Radny Korowicki poruszył temat obiadów osobom korzystającym ze stołówki MOPS, 
zapytał czy jest możliwość zorganizowania obiadów w niedzielę? 

- Radny Korowicki poruszył temat cmentarza żydowskiego, powiedział, że został już 
cmentarz uporządkowany, ale zostało kilka powalonych drzew, które należałoby usunąć. 

- Radny Korowicki powiedział, że mieszkańcy zwracają się z prośbą o ustawienie ławeczek 
na ulicach prowadzących na cmentarze. 

-Radny Kosieradzki powiedział, że na ulicy Sobieskiego jeden z mieszkańców na prętach 
zamocował drut kolczasty, dużo dzieci jeździ tam na rowerach i może dojść do jakiegoś 
wypadku. Radny poprosił o interwencję w tej sprawie. 

- Radny Kosieradzki zapytał o to jak wygląda sprawa remontu ulicy Słowiczyńskiej? 

- Radny Śnieżko poruszył temat kolektorów słonecznych, poruszył temat VAT, zapytał czy 
wiadomo już w jakiej wysokości będzie ten VAT, w jaki sposób mieszkańcy zostaną 
poinformowani o nowych warunkach, czy będzie możliwość odstąpienia od umowy? 

- Radna Kożuchowska poruszyła temat elektrociepłowni, zapytała o to na jakim etapie jest ta 
inwestycja i czy na pewno powstanie w naszym mieście? 

- Radna Kożuchowska poruszyła temat chodnika (naprzeciw kotłowni) na ulicy Wysokiej, 
który najprawdopodobniej należy do Miasta, radna powiedziała, ze chodnik jest w kiepskim 
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stanie i zapytała, czy jest szansa że zostanie naprawiony kostką pozyskaną z innych 
inwestycji w mieście. 

- Radna Kożuchowska poruszyła temat słabej widoczności na skrzyżowaniu ulicy Kilińskiego 
ze Ściegiennego, zapytała czy jest szansa postawienia tam lustra? 

- Radna Kożuchowska powiedział, ze mówił kiedyś Burmistrz o zamianie działek ze 
wspólnotą Dębitka, radna zapytała czy coś wiadomo w tej sprawie? 

- Radny Roszczenko poruszył temat parkingu przy ulicy Kościelnej, radny powiedział, ze 
podobne pytanie zada jutro na zebraniu wspólnoty mieszkaniowej ze Spółdzielni 
Mieszkaniowej. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała pozytywną opinię NSZZ Solidarność 

 

Do punktu 6 - podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej 
miasta Siemiatycze 

Przewodnicząca Rady powiedziała, ze na komisji uchwałę omówiła Pani Ewa Romaniuk – 
dyrektor MOPS, zapytała czy radni mają jakieś pytania do tej uchwały? 

Radni nie zgłosili uwag i pytań w tej sprawie. Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie 
nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej miasta 
Siemiatycze, Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, kto jest za podjęciem tej 
uchwały - na 13 radnych biorących udział w obradach XLIII sesji, w głosowaniu udział 
wzięło 12 radnych, „za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XLIII/259/18 stanowi Załącznik Nr 4 

 

 

Do punktu 7 – podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Siemiatycze w 
2018 roku, 

Przewodnicząca Rady powiedziała, ze na komisji uchwałę wyjaśniła Pani Agata Androsiuk,  

Przewodnicząca Rady zapytała czy radni mają jakieś pytania do uchwały. 

Radni pytań nie zgłosili. Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały 
w sprawie  przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie miasta Siemiatycze w 2018 roku, Przewodnicząca zwróciła 
się do radnych z pytaniem, kto jest za podjęciem tej uchwały - na 13 radnych biorących udział 
w obradach XLIII sesji, w głosowaniu udział wzięło 13 radnych, „za” podjęciem uchwały 
głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XLII/260/18 stanowi Załącznik Nr 5 

 

Do punktu 8 - podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w 
zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla 
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bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części, na 
terenie Miasta Siemiatycze. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że na komisji uchwałę wyjaśniła Pani Agata Androsiuk. 

Przewodnicząca Rady zapytała czy radni mają jakieś pytania do uchwały? 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie określenia 
wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 
prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia 
schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich 
części, na terenie Miasta Siemiatycze. Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, 
kto jest za podjęciem tej uchwały - na 13 radnych biorących udział w obradach XLIII sesji, w 
głosowaniu udział wzięło 13 radnych, „za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XLII/261/18 stanowi Załącznik Nr 5 

 

Do punktu 9 - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2018 r. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że na komisji uchwałę omówił Pan Burmistrz, 
Przewodnicząca zapytała, czy Pan Burmistrz omówi jeszcze raz uchwałę? 

Burmistrz powiedział, że odpowie na pytania jeśli będą. 

- Radny Zdrojewski zapytał o to czy zostało już policzone ile Miasto będzie musiało zapłacić 
za basen, łącznie z emisją obligacji? 

- Burmistrz odpowiedział, że zostało to policzone przez Panią Skarbnik i omówione przez 
panią Skarbnik i na pewno znajduje się w protokole, w momencie głosowania nad uchwałą 
budżetową. Burmistrz dodał, ze obligacje jeszcze nie zostały wyemitowane. Burmistrz dodał, 
że Miasto na dzień dzisiejszy jest zadłużone na ok. 8 mln zł.  Burmistrz dodał, że uchwała 
budżetowa został podjęta jednogłośnie. 

- Radny Zdrojewski powiedział, że chodzi mu o to ile spłacimy odsetek od obligacji. 

Burmistrz powiedział, ze poprzednie obligacje były oprocentowane 2%. 

- Radny Onieszczuk powiedział, ze odsetki od obligacji płacone są w okresach półrocznych, z 
reguły emitowane są na okres 10 lat, ale to zależy od przetargu (WIBOR 6 miesięczny i marża 
w zależności od oferty). Radny dodał, ze nawet jeśli przetarg zostanie rozstrzygnięty na 
emisję obligacji to mogą one być emitowane bądź nie, odsetki płacone są tylko od 
wyemitowanych obligacji w okresach kwartalnych, wykup obligacji natomiast następuje w 
wartości nominalnej. Bank zarabia na odsetkach płaconych kwartalnie i później otrzymuje 
kwotę jaką włożył (wartość nominalną). Jak mamy jedną serię obligacji np. na 1 mln zł, 
wykup obligacji jest po 10 latach, to co pół roku 2,5 % (25 tys rocznie w podziale na 
kwartały).  

- Burmistrz dodał, że jest to najkorzystniejsze finansowanie. 

- Radny Zdrojewski powiedział, że rozumie, ale zapytał o to czy ktoś wyliczył jaki będzie 
koszt. 

- Burmistrz odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie zostało to policzone. 
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- Przewodnicząca Rady podziękowała radnemu Onieszczuk za wyjaśnienia w sprawie 
obligacji. 

- Radna Kożuchowska poruszyła temat załącznika inwestycyjnego i kwoty przeznaczonej na 
budowę krytej pływalni, powiedziała, że jest tu wskazana kwota 27.600.000 zł, radna zapytała 
o to ile brakuje środków do budowy basenu? 

- Burmistrz odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie zostało zakończone postępowanie, ale 
czekamy też na otrzymanie dofinansowanie. Burmistrz dodał, ze miasto współpracuje z firmą 
która odzyskuje VAT i może uda się odzyskać VAT chociaż od części inwestycji. VAT od 
całej inwestycji wynosi 6.3 mln zł i wtedy nic by nie brakowało, czekamy też na dodatkowe 
dofinansowanie. Za jakiś miesiąc będziemy mieli dokładne informacje. Burmistrz dodał, że 
mieszkańcy często więcej wiedzą niż Burmistrz i na portalach społecznościowych takimi 
informacjami się wymieniają. Burmistrz dodał, ze Miasto zwróciło się do Zarządu Powiatu o 
dofinansowanie budowy basenu (2 mln zł- tyle miasto dołożyło do budowy ulic), ponieważ z 
basenu będą również korzystali mieszkańcy powiatu.  

- Radna Kożuchowska powiedziała, że ostatnio rozmawiała z mieszkańcami i powiedziała, że 
koszt basenu to 27,6 mln zł i mieszkańcy powiedzieli że na BIP urzędu są projekty uchwał na 
dzisiejsza sesję z których wynika, że wartość basenu wynosi 20 mln zł. 

- Burmistrz powiedział, że 20 mln zł to wartość kosztorysowa sprzed dwóch lat, wartość 
rynkowa po przetargu to 27,6 mln zł. Mamy problemy ze znalezieniem wykonawcy, do 
pierwszego przetargu zgłosiło się dwóch, ale ceny były zbyt wysokie i przetarg został 
unieważniony. Zostały zmienione warunki i w drugim przetargu ten sam przedsiębiorca 
obniżył cenę o 2 mln zł.  

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania? 

Radni pytań nie zgłosili. Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały 
w sprawie zmian w budżecie miasta na 2018 r. Przewodnicząca zwróciła się do radnych z 
pytaniem, kto jest za podjęciem tej uchwały - na 13 radnych biorących udział w obradach 
XLIII sesji, w głosowaniu udział wzięło 13 radnych, „za” podjęciem uchwały głosowało 11 
radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosowania. Uchwała została podjęta większością 
głosów. 

/Uchwała Nr XLIII/262/18 stanowi Załącznik Nr 6 

 

 

Do punku 10 - podjęcie uchwały w sprawie określenia jednostek budżetowych Miasta 
Siemiatycze gromadzących dochody na wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych 
dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego, 
dokonywania zmian w tym planie i ich zatwierdzania. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwała była omówiona na komisji przez Panią 
Sekretarz. Przewodnicząca zapytała, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania? 

Radni pytań nie zgłosili. Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały 
w sprawie określenia jednostek budżetowych Miasta Siemiatycze gromadzących dochody na 
wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i 
trybu sporządzania planu finansowego, dokonywania zmian w tym planie i ich zatwierdzania. 
Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, kto jest za podjęciem tej uchwały - na 
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13 radnych biorących udział w obradach XLIII sesji, w głosowaniu udział wzięło 13 radnych, 
„za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XLIII/263/18 stanowi Załącznik Nr 7 

 

Do punktu 11 - przedstawienie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Miasta 
Siemiatycze z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego w 2017 roku. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że sprawozdanie na komisji zostało przedstawione przez 
Panią Sylwię Tofiluk i stanowić będzie załącznik do protokołu z dzisiejszej sesji. 

 

Do punktu 12 - podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2018 na terenie 
Miasta Siemiatycze oraz określenia sezonu kąpielowego. 

Przewodnicząca powiedziała, że uchwała została omówiona na komisji , zapytała, czy radni 
mają jakieś pytania do tej uchwały? 

Radni pytań nie zgłosili. Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały 
w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2018 na terenie Miasta Siemiatycze oraz określenia 
sezonu kąpielowego. Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, kto jest za 
podjęciem tej uchwały - na 13 radnych biorących udział w obradach XLIII sesji, w 
głosowaniu udział wzięło 13 radnych, „za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XLIII/264/18 stanowi Załącznik Nr 9 

 

Do punktu 13 - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu korzystania ze 
Skweru przy Placu Jana Pawła II w Siemiatyczach. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, ze na komisji uchwałę omówił Pan Krzysztof 
Leszczyński, dodała, ze uwagi zostały uwzględnione. Przewodnicząca Rady zapytała czy 
radni zgłaszają jakieś pytania? 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 
Regulaminu korzystania ze Skweru przy Placu Jana Pawła II w Siemiatyczach. 
Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, kto jest za podjęciem tej uchwały - na 
13 radnych biorących udział w obradach XLIII sesji, w głosowaniu udział wzięło 13 radnych, 
„za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XLIII/265/18 stanowi Załącznik Nr 10 

 

Do punktu 14 - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  wysokości stawek 
opłat za zajęcie pasa drogowego. 
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Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwała została omówiona na komisji. 
Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania? 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie  wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. Przewodnicząca zwróciła się do 
radnych z pytaniem, kto jest za podjęciem tej uchwały - na 13 radnych biorących udział w 
obradach XLIII sesji, w głosowaniu udział wzięło 13 radnych, „za” podjęciem uchwały 
głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XLIII/266/18 stanowi Załącznik Nr 10 

 

Do punktu 15 – odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Burmistrz – Piotr Siniakowicz. 

- Odnosząc się do interpelacji radnego Korowickiego w sprawie wodociągu na ulicy 
Słowiczyńskiej powiedział, że jest tam dość daleko, kiedyś była analizowana budowa 
wodociągu jak było tam mała liczba mieszkańców i było to nieopłacalne, Burmistrz dodał, że  
w najbliższym czasie będzie robiony plan zagospodarowania przestrzennego, powstanie tam 
całe osiedle, w tej chwili są dzielone działki. Trzeba będzie przeliczyć jaki obecnie to będzie 
koszt. Spółka PK w tym roku planuje zrobienie kanalizacji na osiedlu za kościołem Boboli, 
dokończenie ulicy 11 Listopada. Burmistrz dodał, ze 8 lat temu kanalizacja miasta była 
zrobiona w 67 %, obecnie jest to 97%. Jeśli mieszkańcy będą się tam budować to jest duża 
szansa że wodociąg tam powstanie. Burmistrz dodał, że na najbliższej Radzie Nadzorczej 
zostanie to przeanalizowane. 

- Odnosząc się do interpelacji radnego Korowickiego w sprawie obiadów w niedzielę dla osób 
korzystających ze stołówki MOPS Burmistrz odpowiedział, że trzeba sprawdzić czy nas na to 
stać i czy technicznie jest taka możliwość. 

- Odnosząc się do interpelacji radnego Korowickiego w sprawie porządku na cmentarzu 
żydowskim Burmistrz odpowiedział, ze tak jak radny zauważył staramy się dbać o porządek, 
powiedział że w wolnym czasie te gałęzie zostaną uprzątnięte. 

- Odnosząc się do interpelacji radnego KOrowickiego w sprawie ławeczek na ulicach w 
stronę cmentarzy Burmistrz powiedział, ze ławeczki zostały zamówione (30 szt) i na pewno 
zostaną ustawione. Daliśmy szansę mieszkańcom na wskazanie lokalizacji ławeczek, ale nie 
było dużego odzewu. 

- Odnosząc się do interpelacji radnego Kosieradzkiego w sprawie drutu kolczastego Burmistrz 
odpowiedział, że zostanie to sprawdzone być może przy współpracy z policją. 

- Odnosząc się do zapytania radnego  w sprawie remontu ulicy Słowiczyńskiej Burmistrz 
powiedział, ze otrzymał pismo ze Starostwa Powiatowego o dofinansowanie projektu, jednak 
w odpowiedzi napisaliśmy że możemy dofinansować drogę a nie projekt, ponieważ projekt 
może potem „leżeć w szufladzie” kilka lat. Burmistrz dodał, ze ostatnio Zarząd nie zrobił 
żadnej drogi w Mieście. 

- Odnosząc się do interpelacji radnego Śnieżko w sprawie Vat od paneli słonecznych czy 
wymiany pieców, Burmistrz odpowiedział, że Miasto współpracuje z fajną kancelarią prawną, 
która odzyskuje VAT, ale jak na razie mieszkańcy nie zostali poinformowani o kwocie jaką 
będą musieli zapłacić ponieważ będzie zależało to od przetargu (rozstrzygnięcie 9 maja) i 
będzie znana jednostkowa cena instalacji. Mieszkańcy zostaną zaproszeni na spotkanie i 
zostanie ta sprawa przedstawiona zainteresowanym mieszkańcom. 
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- Odnosząc się do interpelacji radnej Kożuchowskiej w sprawie elektrociepławni Burmistrz 
powiedział, że sprawa jest jak najbardziej aktualna, ponieważ był w spółce Eneris w tej 
sprawie i otrzymał informację, że spółka czeka na dofinansowanie z Narodowego Funduszu 
Środowiska oraz na aukcję dotycząca sprzedaży prądu. Zostały już wysłane zapytania o 
wyrównanie terenu, prace są już jak najbardziej zaawansowane. Na stronie internetowej 
spółki został już ogłoszony przetarg na wybór wykonawcy i technologii. 

Burmistrz dodał, ze spółka będzie szukała 4 ha na wybudowanie farmy fotowoltaicznej.  

- Odnosząc się do interpelacji radnej Kożuchowskiej w sprawie chodnika na ulicy Wysokiej 
Burmistrz odpowiedział, ze jeśli jest taka potrzeba to postaramy się ułożyć chodnik z 
materiału rozbiórkowego. 

- Odnosząc się do interpelacji radnej Kożuchowskiej w sprawie lustra na skrzyżowaniu ulic 
Kili ńskiego i Ściegiennego Burmistrz powiedział, ze lustro zostało zamówione i będzie w 
najbliższym czasie postawione. 

- Odnosząc się do zapytania radnej Kożuchowskiej w sprawie zamiany działek ze wspólnotą 
Dębitka Burmistrz odpowiedział, ze Wspólnota dokonuje scaleń działek i miasto ma tam 
kilkadziesiąt ha, Burmistrz dodał, że Miasto chce przejąć ziemię która należy się od Skarbu 
Państwa (sprawa jest aktualnie w sądzie).  

- Odnosząc się do interpelacji radnego Roszczenko w sprawie parkingu przy ulicy Kościelnej 
Burmistrz powiedział, że są prowadzone rozmowy ze spółdzielnią w sprawie partycypacji w 
kosztach.  

 

Do punktu 6 – wolne wnioski. 

W tym punkcie głos zabrali: 

- Radny Rybałtowski zapytał o witacze, zapytał też o możliwość ułożenia chodnika na ulicy 
przy cmentarzu. Radny podziękował też za reorganizację ruchu na ulicy między Wąską a 
Kili ńskiego. 

- Burmistrz powiedział, że jest już wylany fundament pod witacz na wjeździe od strony 
Hajnówki. W pierwszej kolejności tam zostanie postawiony, ponieważ można będzie 
sprawdzić  czy nie wymaga żadnych poprawek. 

- Radny Rybałtowski zapytał o to co będzie się działo ze starymi witaczami? 

- Burmistrz odpowiedział, że mają one wartość historyczną i zostaną (przynajmniej jeden) 
zostanie pozostawiony na pamiątkę. Burmistrz dodał, ze zostało też już wszystko uzgodnione 
z GDDKiA jeśli chodzi o witacze na ulicy 11 Listopada.  

- Burmistrz powiedział, że jak na razie ten chodnik nie został uwzględniony w budżecie, ale 
być może trzeba zastanowić się nad projektem. 

- Radny Onieszczuk zapytał o przygotowanie MOSiR do sezonu letniego, zapytał o to czy jest 
wystarczająca liczba ratowników?  

Radny poruszył temat spożywania alkoholu na plaży i możliwości wyodrębnienia miejsca 
gdzieś nad wodą, żeby można było legalnie alkohol spożywać. 

- Dyrektor MOSiR powiedział, ze jest potrzeba 5 ratowników, powiedział, ze 3 pracowników 
MOSiR zostało przeszkolonych i ma uprawnienia. Dyrektor dodał, ze MOSiR będzie się 
ogłaszał na AWF w Białej Podlasce, gdzie takie uprawnienia można zrobić.  
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- Prezes PK powiedział, że jako radny powiatowy z klubu SPW i jako przewodniczący tego 
klubu chciałby powiedzieć że klub przy każdej konstrukcji budżetu  składa formalne wnioski 
o remont ulic w mieście, m.in. ulicy Słowiczyńskiej. Prezes dodał, że klub zawsze będzie 
popierał remonty dróg w mieście ponieważ największe natężenie ruchu jest na tych drogach. 
Prezes dodał, ze dużo dróg w powiecie zostało już zrobionych. 

- Burmistrz powiedział, że w Radzie Powiatu jest dwóch byłych kandydatów na Burmistrza 
Miasta Siemiatycze, zapytał o to czy oni popierają remonty dróg w gminach wiejskich? 

- Pan Żabiński powiedział, ze w Zarzadzie powiatu nie ma żadnego radnego z miasta 
Siemiatycze. Odnosząc się do remontu ulicy Słowiczyńskiej powiedział, że w grudniu 
wniosek z podpisami 397 podpisami i został złożony na ręce przewodniczące go Rady 
Powiatu jako wniosek obywatelski. Obiecano nam, że na posiedzeniu Zarządu sprawa była 
analizowana i zostały podjęte starania w celu przeprowadzenia rozmów z gminą Siemiatycze i 
Miastem Siemiatycze w celu dofinansowania projektu budowy ulicy Słowiczyńskiej. Zarząd 
liczył na wkład Miasta i gminy w projekt.  

- Burmistrz powiedział, ze Pan wójt zadeklarował że dołoży 10tys. do projektu, Miasto 
natomiast zadeklarowało 12 tys. do projektu.  

- Pan Żabiński powiedział, ze obawia się, że w związku z tym ulica Słowiczyńska nie zostanie 
zrobiona. 

- Radny Śnieżko powiedział, ze Pan Mikołaj najbardziej się napracował, to może Miasto 
przejmie tą ulicę. 

- Burmistrz powiedział, że można pomóc, ale nie można za kogoś zrobić drogi, tak jak nie 
kupujemy mebli dla sąsiada. 

- Radna Kożuchowska poruszyła temat obwodnicy, zapytała czy już wiadomo jak wersja 
została wybrana? 

- Z-ca Burmistrza powiedział że S 19 według deklaracji rządowych ma powstać do 2025 roku. 
Powiedział, że finansowanie na budowę jest zapewnione. W tej chwili są prowadzone 
ustalenia który wariant będzie najkorzystniejszy, przez oddział północno – wschodni 
rekomendowana jest wersja zachodnia. 

- Radny Korowicki zapytal o to czy jest dzisiaj przedstawiciel spółdzielni? 

- Przewodnicząca Rady powiedziała, ze nie ma. 

- Radny poprosił Pana Burmistrza o przekazanie sprawy do spółdzielni, powiedział, że na 
wjeździe z ulicy Pałacowej w dół pod blok (obok fotografa) są tam straszne dziury, ok. 1m 
średnicy. 

Radny Korowicki powiedział, że poruszył temat  uliczki pomiędzy ulicą Wysoką a bramą 
cmentarną cmentarza  Żydowskiego, powiedział że przyjrzał się tej uliczce i nie ma sensu 
sypać tej drogi żwirem to będzie gorzej, jedyna możliwość naprawy to ułożenie kostki. 

Radny Korowicki powiedział, ze mieszkańcy Słowiczyna proszą o położenie „śpiących 
policjantów” ponieważ odbywają się tam wyścigi różnych pojazdów. Radny dodał, ze 
mieszkańcy proszą też o położenie chodnika przynajmniej z jednej strony. 

Radny Korowicki poruszył temat zniszczonych schodów  budynku przy ulicy Pałacowej, 
radny powiedział, ze należałoby zwrócić się do właściciela budynku w tej sprawie.  

Radny Korowicki poruszył temat drewnianego domu na ulicy Pałacowej, który jest w bardzo 
kiepskim stanie, a znajduje się w centrum miasta. 
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Radny Korowicki poruszył temat sprzątania w lasach czy rowach przy drodze, wiadomo, że 
burmistrz odpowie że to nie są nasze lasy. 

- Burmistrz powiedział, że chcieliśmy zrobić akcję sprzątania ziemi i wykorzystać młodzież, 
spółka PK odbierze nam śmieci i da worki, po wszystkich zorganizowany zostałby piknik. 

Burmistrz powiedział, ze jeśli chodzi o dom na ul. Pałacowej to prace są już bardzo 
zaawansowane i w najbliższych miesiącach dom zostanie rozebrany. 

Burmistrz powiedział, ze bydynek ze schodami na Pałacowej należy do Pana Z. i nie 
wiadomo w jakiej kondycji finansowej jest ten Pan, ale sprawa zostanie zgłoszona. 

Przewodnicząca Rady odczytała podziękowania Pani Burmistrz Czersk za udzieloną pomoc 
finansową gminie po nawałnicy. 

 

 

Do punktu 14 - zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XLIII sesji Rady Miasta w dniu 24 kwietnia 
2018 r. Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 14:20. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Rady Miasta 
 
Monika Mazur      Agnieszka Monika Zalewska 


